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 Protokół nr 82/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 marca 2021 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 82 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 

pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta - Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu:  Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin 

Buliński oraz Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta potwierdził obecność wyżej 

wymienionych osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków Zarządu. Wymóg kworum 

został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 

 

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 82 zdalnego posiedzenia Zarządu.  

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 

on załącznik nr 1. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych, pani Anna Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie, pan Marcin Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, pani 

Jolanta Domżalska – inspektor do spraw pozyskiwania funduszy pomocowych, pani 

Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli, pani Barbara Orłowska – naczelnik 

Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji,  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 79/2021,             

Nr 80/2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 79/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 79/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 80/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 80/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 

raportem z monitorowania Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskim na lata 2015-

2022 za rok 2020.  

/głos zabrała pani J. Domżalska - inspektor do spraw pozyskiwania funduszy pomocowych / 

Pani Domżalska poinformowała, że 70 % zadań związanych z organizacją warsztatów, szkoleń 

nie odbyło się z powodu pandemii. Dodała, że realizacja strategii, głównie dotycząca zadań 
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inwestycyjnych jest realizowana w dobrym tempie. Nadmieniła, że w tym roku zaplanowano 

ewaluację strategii. Omówiła kilka zagadnień zawartych w raporcie. Poinformowała, że w 

przyszłym roku będzie trzeba rozpocząć proces przygotowawczy w zakresie opracowania 

nowej strategii. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego raportu. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

 Raport z monitorowania Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata                       

2015-2022 za rok 2020 stanowi załącznik 2. 

/pani J. Domżalska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób w wieku 30 lat i powyżej 

pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (VII)”.  

/głos zabrał pan M. Sobczak – zastępca dyrektora PUP/ 

Pan Sobczak poinformował, że jest to uchwała akceptująca powyższy projekt, wcześniej była 

akceptacja Zarządu Powiatu. Dodał, że wniosek na realizację projektu został złożony 5 marca 

2021r. Wyjaśnił, że w ramach projektu zostanie zaktywizowanych 220 osób bezrobotnych w 

wieku 30 lat i powyżej. Poinformował, że całkowita wartość projektu wyniesie 3 258 757,30 zł, 

okres realizacji projektu będzie trwać od 01.01.2021r. do 31.12.2022r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan M. Sobczak wylogował się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością stanowiącą 

działki nr 132/1 i 180 obręb geodezyjny Boleszyn, gm. Grodziczno.  

/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor ZDP/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że firma Nexera zwróciła się z wnioskiem o dysponowanie 

nieruchomością stanowiącą działki o numerze ewidencyjnym 132/1 i 180 obręb geodezyjny 

Boleszyn, gm. Grodziczno, będące własnością Powiatu Nowomiejskiego, na cele budowlane 

związane z budową infrastruktury światłowodowej POPC polegającej na budowie kanalizacji 

kablowej (telekomunikacyjnej) wraz z przyłączami. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek firmy Nexera stanowi załącznik nr 3. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani J. Robaczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2021.  

/głos zabrała pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor PCPR/ 

Pani Marchlewska-Barczewska szczegółowo omówiła podział środków z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik     

nr 4. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXVI/172/2020 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do 

realizacji projektu pn. „Wsparcie instytucji zajmujących się opieką nad osobami 

wymagającymi wsparcia z terenu powiatu nowomiejskiego” przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim współfinansowanego przez Unię 

Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 

 

Pani Marchlewska-Barczewska wyjaśniła, że zmiany powyższej uchwały związane są z 

wydłużeniem realizacji projektu do 30.06.2021r. Dodała, że Dom Dziecka zakupił testy na 

obecność koronawirusa, które będą wykonywane w miarę potrzeb pracownikom                          

i wychowankom placówki. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu               

w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim.  

 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że ocena sprawozdania przedłożonego przez 

WTZ jest pozytywna. Dodała, że w 2021r. przeprowadzona została kontrola jednostki,             

w wyniku której nie stwierdzono nieprawidłowości i nie wydano zaleceń pokontrolnych. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pani Łątkowska zapytała czy znana jest wysokość czynszu jaką WTZ mają płacić oraz czy 

Burmistrz będzie dofinansowywać koszty uczestników z terenu Nowego Miasta Lubawskiego. 

Pan Starosta poinformował, że jeszcze nie sprawdził tej kwestii. Poprosił panią        

Marchlewską-Barczewską, żeby zadzwoniła w tej sprawie do pani kierownik Warsztatu Terapii 

Zajęciowej i przekazała informację pani Łątkowskiej. Dodał, że na następnym posiedzeniu 

Zarządu udzieli odpowiedzi w tej sprawie. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim na 2021r. po 

dokonanych zmianach.  

 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że w preliminarzu WTZ na rok 2021r. 

dokonano zmian w punkcie 2 czyli: koszty materiałów, energii, usług materialnych i 

niematerialnych, dokonano tutaj zwiększenia środków powiatu.  

Pan Buliński zapytał, w którym punkcie jest uwzględniony czynsz, który WTZ będą płacić. 

Pani Marchlewska-Barczewska odpowiedziała, że czynsz jest uwzględniony właśnie w punkcie 

2 preliminarza. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do przedstawionego 

preliminarza. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Preliminarz kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej stanowi załącznik nr 5. 
 

/A. Marchlewska-Barczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany Uchwały nr IX/62/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 19  czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego.  

/głos zabrała pani B. Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że 22.02.2018r. zostało zawarte porozumienie z Gminą 

Biskupiec w sprawie zadania związanego z prowadzeniem Podstawowej Szkoły Specjalnej w 

Krotoszynach. Wyjaśniła, że 12.01.2021 roku Wójt Gminy Biskupiec przekazał uchwałę          

nr XXI/187/20 Rady Gminy w Biskupcu z dnia 5 listopada 2020 roku w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej Specjalnej w Krotoszynach oraz uchwałę nr XXII/203/20 Rady 

Gminy Biskupiec z dnia 11 grudnia 2020 roku w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Krotoszynach stanowiące podstawę rozwiązania porozumienia zawartego dnia    

22 lutego 2018 roku pomiędzy Powiatem Nowomiejskim a Gminą Biskupiec w zakresie 

prowadzenia przez Gminę Biskupiec Szkoły Podstawowej Specjalnej w Krotoszynach. 

Porozumienie zostanie rozwiązane z mocą od 01.09.2021r. W związku z powyższym należy 

zmienić uchwałę Rady Powiatu, ponieważ szkoła jest wpisana w plan sieci. Dodała, że 

powyższa uchwała została przesłana Warmińsko-Mazurskiemu Kuratorowi Oświaty, który ją  

pozytywnie zaopiniował. Nadmieniła, że szkoła będzie funkcjonowała do 31.08.2021r.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej  Nowe Miasto Lubawskie zadania w 

zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w roku 2021.  

Pani Orłowska poinformowała, że na jednym z poprzednich posiedzeń Zarządu zostało 

przedstawione sprawozdanie z działalności biblioteki publicznej za poprzedni rok. Dodała, że w 

2020r. biblioteka otrzymała środki na funkcjonowanie w wysokości 7000 zł, w tym roku 

proponuje się zwiększenie środków na realizację zdania do wysokości 9000 zł.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

/pani B. Orłowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych „Wybudowania” w 

Kurzętniku, której zlecono realizację zadania publicznego.  

/głos zabrała pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli finansowej, który stanowi załącznik nr 7. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Niepublicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w Nowym Mieście 

Lubawskim.  

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli finansowej, który stanowi załącznik nr 8. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

/pani M. Jeda wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego 

za 2020 r.  

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu 

nowomiejskiego za 2020 r.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm.  

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2021. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z  wystąpieniem 

pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie.  
 

Pan Starosta stwierdził, że jest bardzo zadowolony z wystąpienia pokontrolnego RIO, ponieważ 

było bardzo mało uwag i zastrzeżeń. Podziękował wszystkim pracownikom, którzy 

przygotowywali dokumentację do kontroli. Zapytał czy są pytania do wystąpienia RIO. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Pan Skarbnik omówił wystąpienie pokontrolne. 

 

Wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 9. 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z analizami 

samorządowymi Związku Powiatów Polskich dotyczącymi szpitali. 

Analizy samorządowe Związku Powiatów Polskich stanowią załączniki nr 10 i 11. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta poinformował, że wczoraj podpisał umowę z Wójtem Gminy Biskupiec, której 

przedmiotem jest udzielenie powiatowi dotacji celowej z budżetu gminy w wysokości            

95 000 zł z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji dla zadania „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1236N Wielka Tymawa – Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa – 

Łąkorz”. Dodał, że wysłane zostało do radnych stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Polityki 

Społecznej i Ochrony Zdrowia w sprawie planów restrukturyzacji szpitali. Stwierdził, że 

powyższe stanowisko powinno być przesłane do Ministra Zdrowia. Ponadto dodał, że 

stanowisko będzie omawiane na Komisjach Wspólnych. 

Poinformował o programie dotyczącym budowy przejść dla pieszych w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. Stwierdził, że jeżeli będziemy przystępować do programu to 

przejścia powinny być wykonane przy szkołach.  

Pan Buliński stwierdził, że należało by skorzystać z powyższego programu, ponieważ są punkty 

newralgiczne gdzie można by poprawić bezpieczeństwo pieszych. Dodał, że rozmawiał z panią 

Robaczewską – dyrektor ZDP o tym programie. Stwierdził, że należałoby wykonać przejścia 

dla pieszych wzdłuż ścieżek rowerowych. Nadmienił, że gmina Nowe Miasto Lubawskie na 

realizację powyższego zadania zadeklarowała pokrycie wkładu własnego w 100 % . 
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Pan Starosta zaproponował, żeby Komisje Wspólne odbyły się dzień przed sesją Rady Powiatu 

o godz. 16.00. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą jeszcze zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka 

 

 

 


